
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 13. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 209
Når en kommune, som f.eks. Vejle kommune indkaldes til møde i Fødevare-
ministeriet, fordi de ligger under landsgennemsnittet, når det gælder indberet-
ninger af landmænd, der forbryder sig mod reglerne, vil ministeren så oplyse,
hvordan man måler om indberetningerne i kommunerne er korrekte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Mat-
thiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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